

陳樹渠紀念中學家長教師會
會員大會暨聯歡聚餐晚會

COPY

各位親愛的家長：

您們好！本校家長教師會將於 11月17日(星期五)晚上七時至九時，在本校禮堂舉行「會員大會暨聯歡聚餐晚會」。

我們為大家準備了豐富的自助晚餐及抽獎禮物，參加者每位 25元正（不敷之數，由家教會贊助），歡迎聯同家人踴躍出席，惟每一位同學連同本人及其家庭成員在內，最多只可購買四張餐券（大人與小孩同價）。倘家長未能陪同出席，學生亦可自行參加，但優先權將給予可一同參與之家庭。

由於聚餐名額有限，如參加人數過於踴躍，將以先到先得辦法處理。如有意參加，請於 2017年11月9日或以前透過「家校通系統」回覆，並著 貴子弟到學校總務處購票（必須以八達通咭付款）

倘有疑問，請致電向陳美玲助理主任或周寶紅老師查詢（23800241）。

順祝

身體健康

第十一屆家長教師會主席

李嘉明 敬啟

2017年11月3日

家長回條

會員大會暨聯歡聚餐晚會

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S17/18-067）內容，業已知悉。

本人 不會 出席。（學生須將此回條交班主任）

本人 將會 出席，並請預留座位 _____ 個，合共款項 _____ 元。
（學生必須在 11 月 9 日前，往總務處以八達通咭繳費）

此覆

陳樹渠紀念中學家長教師會

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長姓名：_____

家長簽署：_____

日期：2017年11月 ____ 日

To: Parents

Parent-Teacher Association, Chan Shu Kui Memorial School
Annual General Meeting and Dinner Gathering

The Parent Teacher Association will be holding the titled event on 17th November (Friday) at the school hall, from 7 to 9 p.m.

There will be a buffet and a lucky draw session. With the sponsorship from the PTA, the fee for each participant is HKD \$25 (for both adult and children). Family members are also welcome. Please note that each student can purchase up to FOUR tickets only. If family members are not available, students are still welcome to join. However, priority will be given to those coming with their family members.

As there is a quota for the dinner session, tickets are sold on a first-come-first-served basis. Interested parties may reply through "School Comm System" on or before 9th November and ask their child to purchase ticket(s) from the General Office using an Octopus card.

For enquiries, please contact Ms. CHAN Mei Ling or Ms. CHAU Bo Bo at 2380 0241.

LI Ka Ming
Chairperson of the Parent Teacher Association

Reply Slip

Annual General Meeting and Dinner Gathering

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S1718-067 has been read and understood.

I will NOT attend the event

I will attend the event. There will be ____ participant(s). Total fee: _____

(Please ask your child to purchase ticket(s) from the General Office using an Octopus card by 9th November. HKD \$25 for each participant.)

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 9 November 2017.

Date: _____